
 

Acta del Consell de Civisme i Convivència Ciutadana 
 
 
Dia: 16 de juny 
Hora: 19:00  
Lloc: Sala Nova 
 
Ordre del dia:  
 

● Constitució del Consell de Civisme i Convivència Ciutadana  
● Horaris de terrasses i altres activitats   
● Selecció de propostes de temes a tractar en futurs consells 

 
 
Membres assistents:   
 

● Jordi Mir, alcalde i president del Consell 
● Ivan Sancho, sotscap de la policia local 
● Jordi Marsol, enginyer municipal 
● Jordi Roca, en representació d’Agell i Sant Sebastià 
● Teodoro Cantariño, en representació de La Guardiola 
● Francesc Malea, en representació de Pineda 
● Josep Turró, en representació de Sant Joan de Munt 
● Carmen Manresa, en representació de Pla de l’Avellà 
● Josep Atienza, en representació de Bonamar 
● Neus Teixidó, en representació de Masterrillo 
● Francesc Bosch, en representació del centre urbà 
● Jordi Caballero, en representació de Polígon Santa Margarida 
● Montse Reig, en representació d’ERC 
● Albert Castanyer, en representació de Gent per Cabrera 
● Francesc Caldes, en representació d'AI-CM 
● Daniel Meroño i Isabel Barranco, en representació del PSC  
● Roger Buch, tècnic extern de participació 

 
 
Constitució del Consell de Civisme i Convivència Ciutadana 
 
Jordi Mir, alcalde i president del Consell, anuncia la constitució del Consell de Civisme i 
Convivència Ciutadana segons el reglament que s’havia aprovat l’any 2019. Explica que els 
diferents consells s’estan posant en marxa durant aquestes setmanes. Agraeix a l’antic 
regidor Sergi Teodoro, l’esforç per haver-los impulsat. Explica el funcionament del Consell 
que es reunirà un mínim de dues vegades l’any i que té per objectiu ser un espai de debat 
entre l’ajuntament, les entitats i la ciutadania en temes que afectin el civisme i la convivència.  
 
Es presenta Roger Buch, tècnic de participació extern de la Fundació Pere Tarrés, que 
presenta l’espai www.TotsfemCabrera.cat on es trobaran totes les informacions dels 
Consells, tant abans de les reunions plenàries (convocatòries, ordres de dia), com després, 
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amb l’acta i els materials. Explica el funcionament dels Consells i la possibilitat de registrar-
se a la pàgina i “seguir” el Consell per tal de rebre totes les informacions possibles.  
 
 
Debat Terrasses i horaris  
 
 
L’alcalde informa que hi ha hagut un debat a les xarxes socials sobre els horaris de les 
terrasses i els sorolls i fa l’exposició de com està aquest tema. A Cabrera de Mar a diferència 
d’altres municipis els horaris són una mica més restrictius.  
 
En línies generals els assistents observen que els problemes d’incivisme i soroll no es donen 
per culpa dels locals i terrasses que són utilitzats sobretot per famílies sinó per altres 
situacions, com gent de fora o joves que fan “botellons”.  
 
En general hi ha acord a favor d’augmentar els horaris de les terrasses a l’estiu equiparant-
les a altres municipis. L’alcalde i l'enginyer municipal obren la possibilitat de mirar de canviar 
el reglament, però s’explica que no serà ràpid perquè els tràmits administratius necessiten 
temps.  
 
Arran del debat dels horaris, s’obre debat de fons sobre educació i horaris, en què diversos 
assistents parlen sobre que més enllà del compliment de les lleis hi ha un problema 
d’educació, i en alguns casos un excés de permissivitat i capacitat de perdonar-ho tot que 
comporta sovint una dificultat per renyar a la gent, per part, tant de les administracions com 
sobretot per part dels altres ciutadans quan observen conductes incíviques. També es 
ressalta que el tema no està a endurir les normes sinó en com fer que aquestes a la pràctica 
es compleixin.  
 
Es decideix que les ordenances sobre volum i nivell dels  decibels permesos (i altres 
ordenances de civisme) es penjaran a l’espai del Consell a la plataforma  
www.totsfemcabrera.cat. 
 
Veí de l’any  
 
En la pròxima sessió del consell es triarà el veí de l’any, tal com s’explica en el reglament del 
Consell és per a una persona que hagi destacat al municipi per un fet concret.  Es poden 
enviar propostes fins abans de la reunió i s’avisarà a l’acta de la reunió.  
 
Altres temes  
 
S’obre un torn per què els membres del Consell exposin preocupacions relacionades amb el 
civisme al municipi. 
 

● Presència d’horts il·legals. L’alcalde respon que en aquests casos només hi ha dues 
solucions: o es pot donar llicència i aleshores es legalitza, o no es pot i aleshores és 
il·legal.  
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● Volum camió neteja a les 7 del matí al Pla de l’Avellà. Dani, regidor de sostenibilitat 
respon; a vegades fan dues fraccions i van justos de temps i han de començar aviat i 
acaben més tard. 
 

● Música del tenis a tota potència. Es respon que ha anat a menys i ja els han 
avisat. 

 
● Caravanes aparcades amb bateria a primera línia de mar, que formen quasi un 

càmping amb les taules i tot. Ivan Sancho respon que aquestes incidències se 
solucionen al moment i que es vigila molt i que passa cada vegada menys. 
 

● Problemàtica sobre el cultiu de “verd tropical” al Pla de l’Avellà quan fa vent se sent 
molt l'olor. Es pren nota i s’és conscient de la situació, encara que hi ha una normativa 
que no depèn de Cabrera de Mar.  
 

● Es pregunta sobre el paper d’Agell a la festa major i es respon que això depèn del 
Consell de Festa Major.    
 

● Patinets van estar a punt d’atropellar una persona gran; l’alcalde respon que s'està 
preparant normativa i que s’informarà.  
 

● Presència de Gossos a la platja. Alcalde respon que hi ha l’obligació de fer-lo lligar 
i que se sanciona  la persona que fan reiteració i que cada vegada més gent porta el 
gos més lligat. Es respon que els que porten el gos deslligat són sempre els mateixos 
i, per tant, se’ls pot posar multes.   
 

● Sobre la problemàtica de l’aparcament de la platja alcalde respon que l'ajuntament 
no el pot regular, ja que és de l’Estat. Funciona com a aparcament per l’estació. S’ha 
anat reduint l’accés, però no es pot tancar. 
 

● Presència massiva de porcs senglars que és un problema general que  ha causat 
la mort de persones a les carreteres i un gran problema per als cultius. L’alcalde 
respon que la Generalitat s’ha posat les piles, hi ha canvi de llei en la línia de crear 
brigada de caçadors professionals i d’iniciar processos esterilització. És un problema 
de país greu, però ara sembla que estan en la bona línia. Ho havíem demanat fa anys 
des de Cabrera.  

 
L’alcalde dona per tancada la sessió i demana seguir en contacte a través de la plataforma 
www.totsfemcabrera.cat . 
 
 
 


